
Fietsplan

Is het mogelijk om na besluit om het college te volgen en voor zilver te gaan nog te 
shoppen tussen Goud, Zilver en Brons? En zo op gebied van veiligheid uit te komen op 
zilver met een gouden randje.

ANTWOORD: 
Het is in principe de bedoeling dat uw raad een keuze maakt voor één ambitieniveau: 
‘Zilver’ wordt voorgesteld door het college. Daar waar elementen uit ‘Goud’ op veel 
draagvlak kan rekenen zijn deze incidenteel door uw raad toe te voegen aan het 
uitvoeringsprogramma in het Fietsplan. De ambitieniveaus zijn op elkaar afgestemd. Wij 
adviseren u dan om op thema voor een (ander) ambitieniveau te kiezen of accent te 
verleggen. Dit nemen wij dan mee in de uitwerking van het Fietsplan.  

Voorrang; zijn er onderzoeksrapporten die meer inzicht geven of het de veiligheid 
bevorderd wanneer fietsers in of uit de voorrang worden geplaatst?
En zouden deze rapporten gedeeld kunnen worden?

ANTWOORD: 
Ja. Door een extern adviesbureau is een onderzoek gedaan naar voorrang fietsers, 
specifiek op rotondes. Wij delen de samenvatting en conclusie uit dit rapport alvast met u 
(zie bijlage). Het rapport is nog niet vastgesteld door het college. Dit hoort bij de 
volgende stap, de uitwerking van het Fietsplan na het vaststellen van het ambitieniveau. 
Als het rapport door het college bij de uitwerking van het Fietsplan is vastgesteld, 
kunnen wij het hele rapport met u delen.
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